第十一届上海国际自然保护周
The 11th Shanghai International Nature Conservation Festival
“科学之光点亮自然之美”主题摄影展
The Photography Exhibition Themed “The Light of Science Illumines the Beauty of Nature”
肖像权承诺书
Letter of Commitment on Right of Portrait

至上海国际自然保护周组委会办公室：
To the office of the Organizing Committee of Shanghai International Nature Conservation Festival：
参赛人__________（姓名）参与第十一届上海国际自然保护周“科学之光点亮自然之美”主题摄影展的投稿作品________________（作品名称）中所涉及的人物肖像已获得被拍摄人授权，如后续发现有任何版权问题，取消参赛资格，所有法律责任由投稿作者承担，与活动组织方无关。
The portrait in the entry ________________(title of entry), which I, the undersigned__________(name), have contributed to the Photography Exhibition Themed “The Light of Science Illumines the Beauty of Nature”, for the 11th Shanghai International Nature Conservation Festival, has been duly authorized by the individual photographed. If any copyright-related problem is found later, I agree to be disqualified for the contest and be solely legally liable and hold the organizer of the event harmless. 
本人授权活动组织方永久免费使用此投稿作品，用于相关活动线下线上展览，包括但不局限于实体展览，自有网站及其客户端、微信、微博等渠道。
I hereby authorize the organizer to use the contribution permanently for free for the purpose of online or offline exhibitions, including but not limited to, exhibitions held at brick-and-mortar venues, websites and client programs, WeChat and Weibo. 
本人同意活动组织方对作品进行合理的改动和加工，包括但不局限于加水印、调光、裁剪等，活动组织方有权永久无偿使用修改后的作品。
I agree that the organizer may adapt and process my contribution as appropriate, including but not limited to, in the form of applying a watermark, light fine-tuning or cutting, and has the right to use the adapted contribution permanently for free. 
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